
                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 06.09.2023, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Gabriela Březinová; Tomáš Kadečka; Petr Materna; Jan Šáňa; Anna Šrajbrová; Barbora 
Vičarová; Linda Vlachová; Hana Votavová; 
 
Tomáš Gryč; Jiří Klečák; Martina Pospíšilová; Josef Treml; Dana Vepřková 
 
 

Gestor RM - omluven: Tomáš Morawski 

Příští jednání: 5.10.2023 18:00   

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

A. K OV se chce přidat pan Michal Ivičič, bytem Táborská 896, Kutná Hora, podáváme tímto žádost 
o jeho jmenování.  

 
B. Žádost o email s městskou doménou je v procesu 

 
C. Anna Šrajbrová informovala, že je žádost o odstranění květináčů zamítnutá. Viz bod F) minulého 

zápisu: „Odbor dopravy – Žádost o průjezdnost zbývající části ulice Na Bylance do ulice Táborská, 
která je v současnosti zatarasena 4 betonovými květináči.“ 

 
D. Nástěnka na Horní Žižkov – prosíme o zakoupení nástěnky, kterou bychom umístili na pozemku 

Coop (povolení umístění je v jednání). 
 

E. Anna Šrajbrová zjistí informace ohledně cesty, jak je zakreslena v geo. nákresu k dodané Žádosti 
zaslané dne 23.08.2023 16:45, Předmět: Žádost o stanovisko Osadního výboru Žižkov Vrchlice – 
Nováček. 

 
F. Bytová výstavba na pozemku Nových Mlýnů: 

- Připravuje se nová studie na výstavbu cca 56 bytů 
- Osadní výbor dá městu podnět na prošetření záměru výstavbu a žádost o arch. studie 

k nahlédnutí a setkání s jednateli firmy 
 

G. Suchý smrk na Dolním Žižkově 
- Bude zažádáno o jeho skácení  

 
H. Ulice Tachovská – stromy se rozrostly a je potřeba je nechat ořezat 

 
I. Cesta na kraji lesa u Sv. Anny nebude obnovena 

 
J. Na Podskalí  

- Žádost o umístění dopravní značky, že se jedná o slepou ulici z důvodu zvýšeného provozu 
turistů, kteří do ulice zajíždějí. 

 
K. Žádost o umístění měření rychlosti na komunikaci z Poličan do Kutné Hory z důvodu zajištění 

bezpečnosti provozu. 
 

L. Parkování - Vyšatův lom  
- Majitel pozemku by měl zajistit čištění silnice, kdykoliv je bahno v důsledku vyjíždějících 



vozidel z tohoto pozemku na vozovce 
 

M. Kostel Nejsvětější Trojice 
- Zajištění Adventního koncertu pro vánoční písně a vánoční rozjímání: Bude zažádáno o 

možnost využití kostela za účelem adventního koncertu. Proto bude kontaktován pan 
arciděkan.   

 
N. Z důvodu silného a nepřehledného provozu a za účelem uvolnění prostoru požaduje OV 

omezení parkování před Základní školou Žižkov na části pozemku 4517/8 
 

O. OV žádá o ověření časovače osvětlení na Královské. Důvodem je, že dne 4.9.2023 okolo 20:30 
světla nebyla zapnuta. 

 
P. Opadávání venkovní fasády vnitřního prostoru Základní školy Žižkov, takže mohou být žáci 

ohroženi. Prosíme město o prošetření. 
 

Q. Fučíkova ulice – u obchodu s potravinami je nepořádek a častý pobyt opilých osob. Žádáme o 
zajištění napravení situace. 

 
R. Požadavek na zpětnou vazbu ke všem otevřeným bodům z minulého jednání. 

 
 

Jednání OsV bylo oficiálně ukončeno v 19:30.    

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM (výše označeny žlutě): 

 
D. Nástěnka na Horní Žižkov – prosíme o zakoupení samostatně stojící nástěnky (v = 69 cm, š = 52 

cm), kterou by OV umístil na pozemku Coop (povolení umístění je v jednání) 
 

F. Bytová výstavba na pozemku Nových Mlýnů: 
- Osadní výbor dává městu podnět na prošetření záměru výstavbu a žádost o arch. studie k 

nahlédnutí 

 
G. Suchý smrk na Dolním Žižkově 

- Žádost o jeho skácení  
 

H. Ulice Tachovská: – stromy se rozrostly a je potřeba je nechat ořezat 



 
 

J. Na Podskalí  
- Žádost o umístění dopravní značky, že se jedná o slepou ulici z důvodu zvýšeného provozu 

turistů, kteří do ulice zajíždějí. 
 

K. Žádost o zvážení možnosti umístění měření rychlosti na komunikaci z Poličan do Kutné Hory 
z důvodu zajištění bezpečnosti provozu. 

 
N. Z důvodu silného a nepřehledného provozu a za účelem uvolnění prostoru požaduje OV 

omezení parkování před Základní školou Žižkov na části pozemku 4517/8 
 

O. OV žádá o ověření časovače osvětlení na Královské. Důvodem je, že dne 4.9.2023 okolo 20:30 
světla nebyla zapnuta. 

 
P. Opadávání venkovní fasády vnitřního prostoru Základní školy Žižkov, takže mohou být žáci 

ohroženi. Prosíme město o prošetření. 
 

Q. Fučíkova ulice – u obchodu s potravinami je nepořádek a častý pobyt opilých osob. Žádáme o 
zajištění napravení situace. 

 
R. Požadavek na zpětnou vazbu ke všem otevřeným bodům z minulého jednání. 

 
 

 

 
Zapsala:  Linda Vlachová    Zápis ověřil:  Anna Šrajbrová 


